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 UQK-652-C-Z型船用浮球液位控制器  
MARINE FLOATLEVEL CONTOLLER 

 
UQK-652-C 系列顶装式船用浮球液位控制器适用于舰船敞开容器内液位控制。当液位

处于高位或低位时，浮球开关动作，发出报警信号。 
UQK-652-C-Z是在 UQK-652-C的基础之上增加了自检功能，即自检式船用浮 

球液位控制器。它可以在设备运行状态下，搬动操作手柄，对控制器及系统进行检测，以确

保控制器及系统安全运行。 
 

UQK-652-C series top mounting type of marine float level controller is used for the level 
Control in the opening or pressure container of ship .When the level is high or low the float switch 
Works and alarms.  

UQK-652-C-Z is added self-check function on the basis of UQK-652-C,namely 
Self-check Marine Float Level Controller,which can be moved the operating handle to detect the 
Controller and system under the state of equipment working in order to assure the controller and 
System operate safely .  

 

 技术参数    TECHNICAL SPECIFICATION 
 

控制范围 L Controlling range                200～2000mm  
      工作温度Working temp                -20~120℃ 

      工作压力Working pressure                1.6MPa 

      介质密度Medium density                ≥0.6g/cm³ 
      触点容量 Contact capacity                220V AC/DC 1A 

      电缆出口 Cable exit                Φ11 

      材    质Material                304S 

      浮球直径 D（mm） Float dia.                Φ52 Φ45 Φ28 
      保护管直径（mm） Protected pipe dia Φ89 
      防护等级 Protection                IP66 or IP68 

 

 

  型号标记    MODEL SIGN 
 

 



     Matters needing attention: UQK-652-C-Z goes against installs the self-checking
type ship with the float fluid position controller, when examination promotes the
handle 20~30mmmm (refer to figure) to cause upwardly the examination
organization movement ,the switch to report to the police achieved the examination
the goal,after the examination pays attention the handle repositions.
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           ORDER GUIDE

    型号、名称、测量范围，被测介子压力、温度和比重。

    如有特殊要求按订货协议。
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    订货须知

      When you piace an order please specify the type the name,the measure scope,
the pressure, the  temperature and the specify gravity of the agent.
      If you have a special requirement, we will accord with the order s agreement.

  微动开关原理图

   注意事项:UQK-652-C-Z顶装自检式船用浮球液位控制器,在检测时将手柄向上提升20～

30mm(见图),使检测机构动作,开关报警达到检测的目的,检测后注意将手柄复位。
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